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JUDr. Pašková: 

Z predchádzajúcich diskusii mi vyplynuli ešte 2 otázky. Jedna sa týkala tiež toho parku. Pani 

zástupkyňa na komisii, keď sme sa o tom rozprávali povedala, že ten poverený, terajší pán 

Kasnár, ktorý to robí, že je,  stále sa nachádza v parku, že tam má sídlo. Na komisii sme sa na 

to pýtali. Že či to je tak, alebo nie. Ak tam je, tak nejak to nevidím. Preto ja hovorím, ja mám 

problém do toho parku chodila som denne a teraz už sa trošku bojím, pretože je tam veľký 

pohyb rómskych obyvateľov a vo veľkých skupinách a môj pes nie je taký, žeby ma ubránil. 

Tak nejak tam nevidím, žeby tam niekto bol. Predtým som bez nejakého strachu i večer išla 

do parku. Teraz sa nedá, je tam veľký pohyb rómskych spoluobčanov a v skupinách. Bolo by 

to treba trošku ustrážiť. Políciu tam vidím, že chodí, aj mestskú, aj štátnu políciu, chodia cez 

park, ale tiež to neokruhujú sústavne.  

PhDr. Čižmár: 

Prv, než odovzdám slovo pani zástupkyni Mgr. Mokáňovej, chcem len povedať, že mestská 

polícia si vykonáva svoju činnosť, monitoruje tento park aj v rámci pôsobnosti a pracovnej 

činnosti predchádzajúceho správcu parku nebolo to, aby monitoroval ľudí, ktorí prechádzajú 

parkom, resp. usmerňoval. Keď sa deje niečo nekalé, okamžite je kontaktovaná mestská 

polícia. Môžem požiadať o vyjadrenie aj pána náčelníka, pán Brinčeka, či boli zaznamenané 

nejaké prípad, ktoré hovoria o tom , že je zvýšený pohyb neprispôsobivých skupín, či sú 

nejaké problémy v parku, či má takéto informácie od občanov.  

Ing. Brinček: 

Mali sme jeden podnet z parku, cestou pani zástupkyne, čo sa týka žiakov jak prechádzali cez 

park zo školy, boli nejakým spôsobom tam napadnutí. Od tej doby sa zvýšila aktivita mestskej 

polície, presne máme stanovené časy kedy do doby školskej dochádzky, do ukončenia do 

utorka budúceho týždňa tam hliadkujeme ale okrem týchto časov vykonávame permanentne 

monitorovanie tohto parku. Samozrejme, že pohyb tých Rómov, či sa zvýšil alebo znížil, 

skratka je pohyb samozrejme cez park. Park je využívaný alebo tie cestičky sú využívané aj 

na skrátenie cesty si do mesta. Robíme opatrenia, aby tam nedochádzalo k narušeniu 

verejného poriadku k obmedzeniu zdravia, života občanov. 

PhDr. Čižmár: 

Pán náčelník, chcem sa opýtať v porovnaní s minulými rokmi je to zvýšená frekvencia týchto 

občanov? 

Ing. Brinček: 

To, čo sme zaznamenávali v minulých rokoch, tak je to aj teraz v tomto roku. 

JUDr. Pašková: 

Tu nejde o to, že ja tiež nemôžem zavolať na mestskú políciu, že idú oproti mne 4 Rómovia, 

nemôžem, nebola som ani napadnutá, ale že je tam zvýšený pohyb, to vám môžem povedať. 
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